
Referat bestyrelsesmøde Svaneparken afd. 15-16 den 24-8-2018 

 

Til stede: Vivi, Lone og Peter 

 

 

Siden sidst: 

 

Fået pris på havelåger og Peter gennemgår muligheder og pris med Erik og Kent 

 

Spørgeskema: 

 

Mange positive tilkendegivelse om at bo i Svaneparken. Bestyrelsen vil i næste periode gennemgå 

de  forskellige forslag og vil til afdelingesmødet i 2019, medtage gennemregnede forslag som 

afdelingsmødet kan tage stilling til. 

 

Afdelingsmøde: 

 

Smørrebrød fra Helles Køkken. Øl og vand fra Løvbjerg. 

 

Budget 2019: 

 

Budgettet gennemgået og fundet ok. 

 

Evt: 

 

Gennemgået løst og fast. 


